
BALINARSKA ZVEZA SLOVENIJE 

S T R O K O V N I   S V E T 

Ljubljana, Tržaška 2 

 

 

                                                                    Z  A  P  I  S  N  I  K 

 

Sestanka Strokovnega sveta pri BZS preko video  povezave Skype, dne 09.04.2021 ob 19.30 uri. 

 

PRISOTNI : Franc Miklavčič, Primož Brezovec, Jurij Štancar, Viljem Mizgur. 

ODSOTNI : Dejan Koren (služba), Toni trobec (bolezen) 

 

DNEVNI RED:     1. Predlog spremembe tekmovanja v mlajših selekcijah 

                             2. Poenotenje prestopnega roka in registracije 

                             3. Predlog spremembe iger v super ligi 

                             4. Razno 

 

 

Ad 1/ 

 

Predsednik sveta je prisotne seznanil z idejo o spremembi tekmovanj v mlajših selekcijah, t.j. U-14 in 

U-18. Glede na to, da so že bili opravljeni informativni pogovori s klubi, ki imajo te selekcije in z njimi 

nastopajo v prvi državni ligi in se klubi načeloma strinjajo se predlaga, da se tekmovalno leto pri 

omenjenih selekcijah prične v jesenskem delu koledarskega leta, kot ostale lige, torej konec avgusta 

ali v septembru. Podobno kot v ostalih športih je tu pomembno, da igrajo v selekcijah igralci po 

vstopnem letniku, torej lahko odigrajo celo ligo, ne glede na doseženo starost v pomladanskem- 

zaključnem delu lige. 

 

 

Ad 2/ 

 

Glede na prejšnjo točko je potrebno ustrezno prestaviti oz. poenotiti prestopni rok, ki bi bil torej za 

vse igralce v mesecu juliju, s čimer odpade zimski prestopni rok, ki je urejal prestope in registracijo 

mlajših selekcij. Ustrezno temu se poda predlog popravka 33. člena Pravilnika o članstvu območnih 

balinarskih zvez in o registraciji igralcev na IO BZS. 

 

 

Ad 3/ 

 

Veliko je bilo povedanega in predlaganega o ideji za skrajšanje igralnega časa na tekmah, ki prinaša 

večje zanimanje za naš šport, večjo atraktivnost. Ideja je, da bi preizkusili to v Super ligi v naslednji 

tekmovalni sezoni 2021/2022, nato pa bi način izvedbe tekem ob pozitivnem odzivu prenesli na nižje 

lige. 

 

Obravnavanih je bilo več idej, od izvedbe iger brez prvih klasik, do izvedbe vseh klasik z določenim 

številom obratov. Predlogi bodo posredovani sekretariatu in tekmovalni komisiji.   

 

 



Ad 4/ 

 

Obravnavana je bila tudi trenutno stanje zaradi zdravstvene situacije v državi in posledično 

neaktivnosti tudi v športu. Smatramo, da je potrebno v času, ko so dovoljeni treningi in ostale 

aktivnosti, to temeljito izkoristiti predvsem pri delu z mladimi. Glede na izjeme pri izvajanju odlokov 

pa smatramo, da bi na reprezentačnem nivoju lahko imeli vsaj kakšno aktivnost oz. bi morali selektorji 

ob upoštevanju ukrepov izvajati treninge, saj nas kljub vsemu letos čaka nemalo mednarodnih izzivov. 

 

Drugega k tej točki ni bilo. 

 

Sestanek zaključen ob 20.30 uri. 

 

                                                                                                                                    Predsednik: 

                                                                                                                                 Franc Miklavčič 


